
                                                 P R O T O K Ó Ł 
                           z obrad I Sesji Rady Gminy Radziejów 
                                   z dnia 27 listopada 2006r. 
 
Otwarcia obrad I Sesji Rady Gminy dokonał Radny Stanisław Żbikowski – 
Przewodniczący Rady Gminy minionej kadencji. 
Chwilą ciszy uczczono pamięć Wiceprzewodniczącej Rady poprzedniej 
kadencji, Pani Ireny Walkowiak. 
 
Następnie przekazał prowadzenie obrad sesji seniorowi – Radnemu 
Stanisławowi Wielgopolanowi. 
W obradach udział wzięli: 
- Radni 
- Sołtysi 
- Radca Prawny Pan Józef Badeusz 
- Pan Mirosław Nowakowski Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej 
- Pracownicy Urzędu Gminy obsługujący sesję. 
 
Prowadzący sesję Radny Stanisław Wielkopolan poprosił wszystkich obecnych 
o powstanie i wysłuchanie Hymnu Państwowego. 
Następnie prowadzący sesję przedstawił listę radnych, którzy zostali wybrani na 
kadencję 2006 – 2010. 
Radny Krzysztof Nowowiejski, najmłodszy wiekiem Radny, został poproszony 
do pomocy w prowadzeniu dalszej części obrad. 
- Radny Stanisław Wielgopolan          - czytał treść ślubowania 
- Radny Krzysztof Nowowiejski         - wyczytywał nazwiska radnych 
- Radni w pozycji stojącej odpowiadali „ślubuję”. 
Po złożeniu ślubowania Pan Mirosław Nowakowski – Przewodniczący Gminnej 
Komisji Wyborczej wręczył radnym „zaświadczenia” o wyborze na radnego. 
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych – frekwencja była 100%. 
 
Przewodniczący obrad sesji przedstawił  dalszy porządek obrad. 

1. Zapoznanie Radnych z zasadami dotyczącymi wyboru Przewodniczącego 
Rady Gminy oraz Wiceprzewodniczących Rady. 

 
     2.  Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów: 
           - Przewodniczącego Rady 
           - Wiceprzewodniczących Rady 
     3. Głosowanie i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego      
          Rady 
 
    4.  Głosowanie i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących     
         Rady 
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5. Podjęcie uchwał 
6. Dyskusja 
7. Wolne wnioski i zakończenie obrad. 
 
Ad.2)  Z uwagi na tajne głosowanie przy wyborze Przewodniczącego Rady oraz 
Zastępców – powołano Komisję skrutacyjną w składzie: 
1) Nowakowska Grażyna                - Przewodnicząca 
2) Bandyszewski Marian                 - Członek 
3) Wiśniewski Kazimierz                - Członek 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Rady. 
 
Radny Andrzej Pawlak – jaka będzie obowiązywała forma głosowania? 
 
Pani Teresa Chęś – najpierw będą zgłaszane kandydatury, następnie zostaną 
wydrukowane karty do głosowania i rozdane radnym. 
Radni po zakreśleniu jednego kandydata, będą wrzucali kartki do wcześniej 
przygotowanej i sprawdzonej przez Komisję Skrutacyjną – urny. 
Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w w/w składzie głosowało 15 radnych. 
 
Ad. 3) Radny Kazimierz Skupniewicz – z uwagi na to, iż Polskie Stronnictwo 
Ludowe uzyskało większość głosów w wyborach, Klub PSL zaproponował na 
Przewodniczącego Rady Stanisława Żbikowskiego. 
Radny Władysław Śniadecki – zgłosił Radnego Andrzeja Pawlaka. 
Zgłoszeni kandydaci przyjęli propozycję kandydowania na Przewodniczącego 
Rady. 
Radny Krzysztof Nowowiejski stwierdził, iż wg Statutu, kartki do głosowania 
winny być ostemplowane pieczęcią Rady Gminy. 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
odczytała protokół z wyboru Przewodniczącego Rady. 
Stosunkiem głosów 9 do 6 – Przewodniczącym Rady Gminy został wybrany 
Stanisław Żbikowski.  
 
Pan Wójt pogratulował Panu Żbikowskiemu wyboru na Przewodniczącego Rady 
i życzył owocnej pracy w nowej kadencji. 
 
Radny Stanisław Wielgopolan odczytał uchwałę w sprawie powołania 
Stanisława Żbikowskiego na Przewodniczącego Rady. 
 
Następnie przekazał prowadzenie sesji nowo wybranemu Przewodniczącemu  
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Rady Stanisławowi Żbikowskiemu. 
Pan Stanisław Żbikowski podziękował Radnym za obdarzenie go zaufaniem i 
oświadczył, iż funkcję tę będzie pełnił z całą odpowiedzialnością i 
sumiennością.   
 
Ad. 4) Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do typowania 
radnych na Wiceprzewodniczących Rady. 
 
Zgłoszono kandydatury: 

1) Marian Bandyszewski 
2) Barbara Chojnacka 
3) Kazimierz Skupniewicz 
4) Andrzej Pawlak 

Propozycję kandydowania na Wiceprzewodniczących Rady przyjęli Radni 
Marian Bandyszewski oraz Kazimierz Skupniewicz. 
Radny Andrzej Pawlak podziękował za zgłoszenie i zdecydowanie odmówił 
kandydowania, stwierdzając, iż jest to funkcja tylko „na papierze”. 
Radna Barbara Chojnacka również odmówiła kandydowania. 
W składzie Komisji Skrutacyjnej nastąpiła zmiana, gdyż Pan Marian 
Bandyszewski został zgłoszony na Wiceprzewodniczącego Rady.  
W jego miejsce został powołany Radny Jan Odważny. 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani 
Grażyna Nowakowska odczytała protokół z wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady, którymi zostali Radni Marian Bandyszewski oraz Kazimierz 
Skupniewicz. 
Na poszczególnych kandydatów oddano po 15 głosów. 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady. 
Pogratulował wyboru i poprosił o zajęcie miejsca za stołem prezydialnym. 
 
Na sesji postanowiono powołać skład osobowy Komisji Rady. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji kontrolno-
rewizyjnej. 
Zgłoszeni Radni: 
- Chojnacka Barbara 
- Nowakowska Grażyna 
- Odważny Jan 
wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji. 
Radni w głosowaniu jawnym 15 głosami przegłosowali w/w skład osobowy  
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Komisji kontrolno-rewizyjnej.  
Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji kontrolno-rewizyjnej 
została podjęta jednogłośnie. 
 
Radny Władysław Śniadecki zawnioskował o zwiększenie składu osobowego 
pozostałych Komisji Rady do 6 osób. 
 
Radny Andrzej Pawlak uważa, iż skład osobowy Komisji winien być 
nieparzysty i jego zdaniem winno pracować 7 radnych. 
 
Radny Marian Bandyszewski stwierdził, iż podwyższając skład osobowy 
Komisji, podwyższa się koszty utrzymania Rady. 
 
Na co Radny Andrzej Pawlak odpowiedział, że ”ja to bym się tak bardzo nie 
przejmował w związku z tym, ponieważ na to pieniądze idą i na to są. 
A w związku z tym, że klub PSL swoich członków promuje podwójnie, ja 
uważam, że wszyscy członkowie Rady powinni w Komisjach być podwójnie. 
Prawo tego nie zabrania, Statut tym bardziej.” 
Podczas głosowania przyjęto wniosek Radnego Pawlaka 9 głosami, przy 3 
wstrzymujących się i 3 przeciwnych. 
W związku z przyjęciem 7-io osobowego składu Komisji Rady, Przewodniczący 
poprosił o zgłaszanie Radnych do pracy w Komisji budżetowo-finansowej. 
Zgłoszono następujących Radnych: 
- Odważny Jan 
- Głowacki Ireneusz 
- Nowowiejski Krzysztof 
- Śniadecki Władysław 
- Linowiecki Mirosław 
- Tomczak Henryk 
- Migdalski Wiesław 
- Skupniewicz Kazimierz 
- Wielgopolan Stanisław 
Z uwagi na dużą liczbę kandydatów, Rada zdecydowała o głosowaniu tajnym. 
W protokóle Komisji Skrutacyjnej stwierdzono, iż największą ilość głosów 
otrzymali i zostali członkami Komisji budżetowo-finansowej, radni: 
- Głowacki Ireneusz               - 15 głosów 
- Tomczak Henryk                 - 15      „ 
- Odważny Jan                       - 13       „ 
- Migdalski Wiesław              - 12       „ 
- Wielgopolan Stanisław        - 11       „ 
- Linowiecki Mirosław           - 10       „ 
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- Skupniewicz Kazimierz             -  9 głosów 
 
Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur do Komisji rolnictwa, rozwoju 
wsi i spraw socjalnych. 
Zostali wytypowani Radni: 
- Pawlak Andrzej 
- Wielgopolan Stanisław 
- Wiśniewski Kazimierz 
- Migdalski Wiesław 
- Bandyszewski Marian 
- Chojnacka Barbara 
- Skupniewicz Kazimierz 
- Śniadecki Władysław 
Po przeprowadzonym głosowaniu i sporządzeniu protokółu, Przewodnicząca 
Komisji Skrutacyjnej Radna Grażyna Nowakowska, przedstawiła wyniki 
głosowania. 
Członkami Komisji rolnictwa, rozwoju wsi i spraw socjalnych zostali: 
- Bandyszewski Marian           -  15 głosów 
- Pawlak Andrzej                     -  14      „ 
- Migdalski Wiesław                -  11      „ 
- Wielgopolan Stanisław          -  11       „ 
- Wiśniewski Kazimierz           -  10       „ 
- Chojnacka Barbara                  - 10        „ 
- Skupniewicz Kazimierz          -  9        „ 
 
Czwartą Komisją Rady jest Komisja oświaty i kultury, do której zgłoszono 
Radnych; 
- Nowakowska Grażyna 
- Linowiecki Mirosław 
- Wiśniewski Kazimierz 
- Bandyszewski Marian 
- Pawlak Andrzej 
- Nowowiejski Krzysztof 
- Głowacki Ireneusz 
- Tomczak Henryk 
Protokół z tajnego głosowania odczytał Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
Radny Jan Odważny, wg którego największą ilość głosów otrzymali i weszli w 
skład Komisji oświaty i kultury  następujący Radni: 
- Bandyszewski Marian          -  13 głosów 
- Nowakowska Grażyna         -  12     „ 
- Tomczak Henryk                  - 12     „ 



                                                            6 
 
- Głowacki Ireneusz                -  12 głosów 
- Linowiecki Mirosław           -  10      „ 
- Wiśniewski Kazimierz          -   9      „ 
- Pawlak Andrzej                     -   9      „ 
 
Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski odczytał uchwały w sprawie 
składów osobowych Komisji Rady. 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem przedstawionych uchwał głosowało  15 
radnych. 
Uchwały zostały podjęte jednogłośnie.. 
 
Obrady następnej sesji odbędą się w ciągu 7 dni od ogłoszenia w Dz.Ustaw 
przez Państwową Komisję Wyborczą zbiorczych wyników wyborów. 
 
Pani Teresa Chęś rozdała Radnym druki oświadczeń majątkowych z informacją 
o terminie ich złożenia – 27.12.2006r. 
 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w obradach I Sesji i 
dokonał jej zamknięcia. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


